
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 516

Kan ministeren oplyse, hvad status er på den arbejdsgruppe, som blev igangsat før folke-

tingsvalget i 2019, som havde til opgave at kigge på reglerne og uhensigtsmæssigheder

ved dobbeltbeskatning på aktionærlån?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jacob Jensen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand

1/1

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del -  Spørgsmål 516

Offentligt


